
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

Roosendaalse lijst  
Datum 21 december 2020 
Onderwerp Compensatie buurthuizen 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Deze week zat de raadsmededeling compensatie buurthuizen in de dagmail. Hierover heeft de 

Roosendaalse lijst de volgende vragen aan de wethouder:  

1. U heeft nu een eerste compensatie gedaan voor buurthuizen. De vraag is of dit voldoende is. Bent 

u bereid in 2021, als de jaarrekeningen er zijn, om als dat nodig is aanvullend te compenseren?  

2. U heeft nu gekozen voor een algehele verdeelsleutel o.b.v. huurinkomsten. De vraag is of deze 

algehele verdeelsleutel recht doet aan de individuele situatie per buurthuis. Is het mogelijk om bij de 

volgende compensatie meer maatwerk toe te passen? Graag een toelichting. 

3. Wellicht zou hierbij naar de algemene financiële ratio’s rondom weerstandsvermogen en liquiditeit 

gekeken kunnen worden. Dit doet wellicht meer recht aan de toekomstbestendigheid van de 

buurthuizen. U heeft immers eerder aangegeven de buurthuizen door de coronacrisis heen te willen 

helpen. Hoe kijkt u hiertegen aan?  

 

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,  

Charl Goossens en Kees Hoendervangers 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

Vraag 1: 

Ja. 

Vraag 2: 

De keuze is gemaakt om een zo objectief mogelijke verdeelsleutel te kiezen. Mocht dit anders blijken 

uit de jaarrekeningen buurthuizen van 2020, dan zullen we per buurthuis bezien wat nodig is. 

Vraag 3: 

De gemeente beoordeelt vooral op basis van liquiditeitskengetallen ten aanzien van de 

levensvatbaarheid van de buurthuizen op korte termijn. Mocht een buurthuis onder de norm van de 

ratio komen zal een andere verdeelsleutel worden overwogen. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               


